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zAPlsNlK oSNNAčKE SKUPšTINE
PoDRuŽNlcE "UNlKoM oslJEK"

NEZAVISNOG CESTARSKOC SI NDIKATA

osijek, 26. siječnja 2024.

Sjednica Skupštine započela je u 13:15 sati.

Prisutni zastupnici: Prisutno je 20 od 32 zastupnika Skupštine Podružnice Unikom_ osijek (popis s

potpisima prisutnih zastupnika priložen je originalu Zapisnika)

Dnevni red:

1. otvaranje Skupštine Podružnice UNlKoM oslJEK i izbort'ljela

L.L. lzbor Radnog predsjed nišwa

1.2. lzbor Verifikacijskog povjerenswa

1.3. lzbor zapisničara i ovjerovitelja zapisnika

2. lzviešće Verifikacijskog povierenstva

3. Usvajanje Dnevnog reda i Poslovnika o radu osnivačke Skupštine Podružnice UNlKoM oslJEK

4. lzbor tiiela Podružnice UNlKoM oslJEK

4.t. lzbor lzvršnog odbora

5. Pozdravni govor gostiiu i predsiednika NezavisnoB cestarskog sindikata

5. lzbor predsjednika Podružnice UNlKoM oslJEK

6.1. Kandidature za predsjednika Podružnice

6.2. Predstavljanje programa kandidata

6.3. Glasovanje

7. Pozdravni govor predsiednika Podružnice UNtKoM osUEK

8. Razno



Ad 1. otvaranje Skupštine Podružnice Unikom os'ljek i izbor tijela.

Adx.l} lzbor Radnog predsjedništva ( 3 člana)

5jednicu Skupštine otvara sazivatelj koji pozdravlja prisutne. Prijedlog za izbor Radnog

predsjedništva je sljedeći :

t. Zvonimir Lovrić
2. Željko Vranješ
3. Josip Špoljarec

Prijedlog sastava Radnog predsjedništva jednoglasno je prihvaćen.

Prijedlog za izbor Verifikacijskog povjerenstva je sljedeći:

1.2} lzbor Verifikacijskog povjerensila (3 člana)

1. Dejan Gudelj
2. ZoranJovanović
3. Slaven Miljatović

Prijedl og sastava Verifikacijskog povjerenstva jednogl asno je pri hvaćen.

1.3} Izbor zapisničara

Predsjednik Skupštine za zapisničarku pred|aŽe Katarinu Valerijev. Prijedlog izbora zapisničarke

jednoglasno je prihvaćen.

Predsjednik Skupštine za ovjerovitelje zapisnika predlaže:

1.4) lzbor ovierovitelia zapisnika (2 ovierovitelia)

L- ZoranJovanović
2. Željko Mucak

Prijed!og izbora ovjerovitetja zapisnika jednoglasno je prihvaćen'

2. lzvješće Verifi kacijskog povierensWa

Verifikacijsko povjerenstvo ufurđuje da je prisutan broj nazočnih na skupštini dovoljan za kvorum

i donošenje odluka. od 32 člana prisutno je njih 20.

3. Usvajanje Dnevnog reda i Poslovnika o radu osnivačke Skupštine Podružnice 'uNlKoM
OSIJEK'

Predsjednik Skupštine pročitao je Dnevni red i stavio ga na glasovanje. Dnevni red jednoglasno je

usvojen. Predsjednik Skupštine upoznao je delegate s Poslovnikom o radu Skupštine. Poslovnik o

radu Skupštine jednoglasno je usvojen.



4. lzbor tiiela Podružnice "UNlKoM osIJEK"

4.1} lzbor lzvršnog odbora:

Predstavljeni su kandidati za članove lzvršnog odbora koji čine povjerenici izabrani od

strane članova Podružnice Unikom-osijek:

Želiko Vranješ
Josip špoljarec
Dean Gudeli
željko Mucak
Boris Mataiz

lzvršni odbor u sastavu od 5 povjerenika jednoglasno je prihvaćen

5. Pozdravni govor gostiiu i predsiednika Nezavisnog cestarskog sindikata

Slijedi pozdravni govor gostiju, predsjednika Nezavisnog cestarskog sindikata Anđelka Kasunića i

Mijata Stanića, zamjenika predsjednika Nezavisnog cestarskog sindikata.

Mijat Stanić je pozdravio prisutne i iznio kako je Nezavisni cestarski sindikat sindikat s velikim

iskustvom i dobro ispregovaranim kolektivnim ugovorima koji se također bori i za veću sigurnost

radnika i adekvatnu zaštitu na radu, upravo zbog dobrog članstva i organizacije. U novoj

Podružnici Unikom- osijek potrebno je nastaviti učlanjivati ljude i dalje kako bi imali 50 % radnika

kojisu članovi radistjecanja reprezentativnosti u kolektivnom pregovaranju ištrajkaške moći.

Anđelko Kasunić je pozdravio prisutne i izložio neke od problema s kojima se susreću radnici

poduzeća, a to je da su poslovni prihodi kroz godine veći, ali plaće radnika nisu rasle. Broj

zaposlenih radnika u poduzeću Unikom Osijek je 375. Da bi uopće mogli potpisati kolektivni

ugovor moramo imati minimalno 20 % članova u poduzeću u kojem sada, osim NCS-a, djeluju još

tri sindikata. Trenutno se ne moŽe napraviti dobar kolektivni ugovor zbog podijeljenog broja

članova i zato je bitno da lmamo preko 50 % članswa. Kolektivni ugovor vrijedi još 2 godine, ali

on se može mijenjati ukoliko se promijeni reprezentativni sindikat koji će onda tražiti poslodavca

promjenu kolektivnog ugovora. odlučili smo da svim radnicima diŽemo plaću jednako, da ta

plaća bude zadovoljavajuća, a baziramo se na mjesečnoj plaći radnika kojom je definirano što se

točno isplaćuje tako da svatko zna što dobiva svaki mjesec. Cilj je da dodaci ne ovise o dobroj

voljidirektora, a osim o osnovici, pregovaramo i o koeficijentima koji moraju bitidio kolektivnog

ugouo,". Žetimo stvoriti štrajkaški potencijal i spremni smo platiti dnevnice za svaki dan štrajka

ukoliko ga proglasimo' Novac nam služi u slučaju da u bilo kojoj Podružnici moramo u štrajk'

Na početku rada Podružnice svi će sudjelovati u radu s predsjednikom, a kako će se širiti broj

članova bit će potreban Povjerenik u svakoj organizacijskoj jedinici, a njegov zadatak je da

prenosi informacije radnicima što se događa u Slndikatu i obratno.

6. lzbor predsjednika Podružnice ''UNtKoM oslJEK"

6.1) Kandidature za predsjednika Podružnice

Predsjednik Verifikacijskog povjerenstva objasnio je proces podnošenja kandidatura za

predsjednika Podružnice Unikom osijek te uputio kandidate da na kandidacijskom obrascu,

sukladno odredbama Statuta, prikupe potpise podrške.



6.2) Predstavljanje programa kandidata za predsjednika Podružnice

Predsjednik Verifikacijskog povjerenswa predložio je proglašavanje stanke od 15 min za

prikuil.|anje potpisa kandidata. Predsjednik Skupštine proglasio je stanku od 15 m jnuta za

prikupljanje potPisa.

6.3) Glasovanje za predsiednika Podružnice

predsjednik verifikacijskog povjerenstva objavljuje zaprimljene kandidature za predsjednika

podruŽnice. Zaprimljena je jeona kandidatura za predsjednika podruŽnice Unikom osijek od

'ti.n" 
r..noioaia Že'tjla vran;eša s 14 valjanih potpisa podrške zastupnika Skupštine Podružnice

(s jednim glasom Protiv).

7. Pozdravni govor predsiednika Podružnice'UNlKoM oslJEK'

Željko Vranješ je pozdravio prisutne, zahvalio im se na ukazanom povjerenju u vidu glasova za

p.."o.;"oni[a PodruŽnice Unikom osijek i rekao kako su od svih sindikata novi članovi izabrali

upravo Nezavisni cestarski sindikat jer smatraju kako je dosadašnji rad sindikata prevagnuo u

izboru kada su razmišljali o tome gdje se učlaniti'

8. Razno

sudionike je zanimao neki konkretni primjer djelovanja na pozitivne promjene za radnike unutar

poduzeća. Anđelko Kasunić je izložio kako je npr. Nadzorni odbor u poduzeću jako bitan jer osim

uvida u financije i razne proLl".", predstavnik radnika ima jako veliku moć, samo treba proći

edukacije koje će mu omogućiti Ncs i moŽe dosta toga napraviti za radnike budući da je NCS-u i

cilj da ima predstavnika radnika u Nadzornom odboru poduzeća. Također je informirao članove o

mogućnosti korištenja odvjetnika u osijeku iz NHS-a (čijije član NCS) za radne sporove s

poduzećem što je besplatno za sve članove NCS-a'

Skupština je završila u 14 sati.

Zapisničar: Predsjednik Podružnice Unikom osijek: Predsjednik NCs-a:
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